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معاون برنامه  ریزی و توسعه سرمایه 
انسانی شهرداری کرمانشاه:

نیروی انسانی سرمایه های 
ارزشمند هر سازمانی است

کرمانشاه – کرمی – ابتکار :  به گزارش مرکز 
اطلاع رسانی شهرداری کرمانشاه،   کاوه مردافکن 
در کمیته برنامه ریزی شهرداری کرمانشاه که در 
سالن جلسات شهرداری برگزار شد، اظهار کرد: 
رمز موفقیت و ادامه کار هر مجموعه ای وجود 
نیروی انسانی آن است که در واقع سرمایه ای 
ارزشمند محسوب می شود. وی افزود: با تأکید 
شکاف های  شناسی  دنبال  کرمانشاه  شهردار 
با  تا  انسانی هستیم  منابع  مبحث  در  موجود 
ارزیابی نیازمندی ها، برنامه های مناسب تهیه و 
تدوین شود. معاون برنامه  ریزی و توسعه سرمایه 
انسانی شهرداری کرمانشاه تصریح کرد: از تمام 
ظرفیت موجود بهره برده ایم تا مراحل گزینش، 
ترفیع، آموزش و سیاست گذاری منابع انسانی 
به درستی در شهرداری انجام شود . وی یادآور 
شد: پیش بینی کمبود یا مازاد نیروی انسانی در 
تدوین برنامه شغلی برای هر یک از کارکنان و 
تعیین میزان آموزش و پیشرفت لازم برای آنها 
در حوزه های مختلف ازجمله برنامه هایی است 
که به خوبی اجرا شده است. مردافکن گفت: در 
شهرداری سال های متمادی شاهد فقدان سیستم 
یکپارچه کنترل عملکرد بوده ایم به گونه ای که در 
این زمینه بصورت سنتی و روش های جزیره ای 
شهردار  پیگیری های  با  که  می شد  انجام  کار 
نصب  کارکرد،  کنترل  جامع  برنامه  کرمانشاه، 
80 دستگاه کارتکس حضور و غیاب الکترونیکی 
با بهره گیری از کارشناسان نرم افزاری، اعطای 
کد پرسنلی به تمامی کارکنان و تغییر مدیریت 
منابع انسانی از حالت کاغذی به فضای ابری این 
مشکل حل شده و امکان مدیریت هوشمند و 
تجزیه و تحلیل منابع انسانی و رصد آنها فراهم 
شده است. معاون برنامه ریزی و توسعه منابع 
انسانی شهرداری کرمانشاه، همچنین با توجه 
به مباحث مطرح شده توسط نمایندگان شورای 
اسلامی شهر در خصوص لزوم حضور کارکنان 
در محیط کار یاد آور شد: تمام پرسنل شهرداری 
در حوزه های مختلف و مرتبط خود حضور دارند 

و نظارت جامع و قانونی در حال اجراست.

۵۱۲ واحد آلاینده یزد اخطار 
گرفتند

زد- سیماصادقی مقدم- رئیس اداره پایش و 
محیط  حفاظت  کل  اداره  آزمایشگاه های  امور 
اخطار  مورد  صدور ۵۱۲  از  یزد  استان  زیست 
صنعتی  واحد   ۵ پلمب  و  محیطی  زیست 
داد.  خبر  تاکنون  امسال  ابتدای  از  آلاینده  
پایش  که  این  بیان  رضوانفر«ضمن  »مژگان 
واحدهای صنعتی استان به لحاظ آلایندگی به 
صورت حضوری و میدانی و همچنین از طریق 
دوربین های مرکز پایش انجام می شود، اظهار 
مورد  تاکنون ۵۵۵  ابتدای سال جاری  از  کرد: 
واحدها صورت  این  از  میدانی  پایش  و  بازدید 
گرفته است. وی با بیان این که در مرکز پایش 
امکان  استان  نظارتی  دوربین های  با  نظارت  و 
پایش هر واحد پنج مرتبه در هر ساعت وجود 
دارد، گفت: مرکز پایش و نظارت با دوربین های 
نظارتی در هر ماه بالغ بر ۵00 پایش را از واحدها 
ادامه  رضوانفر  می کند.  رصد  را  آنها  و  انجام 
داد: صدور اخطار و پلمب واحدهای صنعتی 
راستای  در  مقام قضایی،  با هماهنگی  آلاینده 
شده  انجام  زیست  محیط  آلایندگی های  رفع 
است. وی اخطارهای صادر شده را به موجب 
احراز آلودگی های زیست محیطی این واحدها 
دانست و گفت: کلیه واحدهای آجر، کاشی، 
دیگر  و  غذایی  نساجی،  ماسه،  و  شن  فولاد، 
محیط  کارشناسان  پایش  مورد  آلاینده  صنایع 
آلاینده،  صنایع  برای  و  می گیرند  قرار  زیست 
رئیس  می شود.  صادر  محیطی  زیست  اخطار 
در  استان  زیست  محیط  پایش حفاظت  اداره 
پایان ضمن بیان این که بسیاری از واحدهای 
رفع  به  نسبت  اخطار  دریافت  از  پس  آلاینده 
آلایندگی اقدام می کنند، گفت: در صورتی که 
واحدی در این مورد قصور و کوتاهی کند، مراتب 
به مراجع قضایی ارجاع شده و بر طبق مستندات 
و بررسی های انجام شده، نسبت به صدور حکم 

و در نهایت پلمب آن اقدام می شود

افزایش ۱۸۰ هزار بشكه ای تولید در 
نیمه نخست سال جاری در شركت 

آغاجاری محقق شد

با تلاش کارشناسان شرکت آغاجاری و ارائه 
راهکار و اجرای طرح آزمایشی راه اندازی چاههای 
کم فشار بیش از ۱80 هزار بشکه در نیمه نخست 
سال جاری به تولید شرکت آغاجاری افزوده شد.
مدیر عامل شرکت آغاجاری در جلسه نهایی 
پیش بینی بهره دهی چاه های نفت و گاز از 
اندازی  ارائه راهکار و اجرای طرح آزمایشی راه 
چاه های کم فشار میدان پازنان ۱ با استفاده از 

امکانات تفکیک گر سیار خبر داد. 
 جواد تقی زاده با تشریح اقدامات شرکت در 
حوزه تولید نفت و گاز عنوان کرد : با استفاده از 
امکانات تفکیک گر های سیار بر روی چاه های 
بسته موفق به افزایش روزانه ۳000 هزار بشکه و 
در مجموع  بیش از ۱80 هزار بشکه طی شش 

ماه اول سال ۱۴0۲ شدیم.
جواد تقی زاده با اشاره به اهمیت نگهداشت 
و صیانت از تولید و اجرای برنامه های تولیدی 
افزود :  در راستای صیانت از تولید شرکت در 
سال جاری با تلاش کارکنان و اجرای بیش از ۷0 
عملیات و ۹00 نفر ساعت کار شبانه روزی بر 
روی چاه های مشکل دار ۲۳حلقه چاه نیز در 

میدان رگ سفید راه اندازی شد.
تقی زاده گفت : در ادامه اقدامات تولیدی این 
شرکت   ایمن سازی و تعویض تاج چاههای ۱۳8 
آغاجاری  و ۱۳۹ مارون  نیز بدون حضور دکل 
حفاری در نیمه نخست سال جاری با سود و 
صرفه اقتصادی قابل توجه  انجام گرفت. مدیر 
عامل شرکت آغاجاری همچنین افزود : با انجام 
اصلاحیه بروی خطوط گاز فرازآوری بر روی ۱۲ 
حلقه چاه در میادین پارسی و پرنج نیز بیش 
از ۶000 هزار بشکه در روز به تولید این شرکت 

افزوده شد.

صرفه جویی ۲۵ میلیون لیتر بنزین 
با مصرف سی ان جی در ایلام

ایلام - روزنامه ابتکار - معاون شرکت ملی پخش 
از صرفه جویی  ایلام  فرآورده های نفتی منطقه 
با جایگزینی سوخت  بنزین  لیتری  میلیون   ۲۵
پاک سی ان جی در نیمه نخست سال جاری در 
استان خبر داد.  شجاعت احدی روز دوشنبه با 
اعلام این خبر اظهار داشت: برای تأمین سوخت 
جایگزین تقریبا 8۲۵ دستگاه نفتکش اضافی باید 
در جاده تردد می کرد که با مصرف سی ان جی از 

این موضوع جلوگیری به عمل آمده است.
نفتی  فرآورده های  ملی پخش  معاون شرکت 
منطقه ایلام با اشاره به استاندارد سازی بیش از 
۹۵ درصد جایگاه های سی ان جی استان و فعال 
بودن ۱۱۶ نازل، تاکید کرد: رانندگان برای حفظ 
هنگام  کشور  ملی  و سرمایه های  خود  سلامت 
ورود به جایگاه به علائم هشداری نصب شده 
توجه و به آنها عمل کنند و نکات ایمنی هنگام 
سوختگیری نظیر خاموش بودن موتور خودرو، 
باز بودن در صندوق عقب، پیاده شدن تمامی 
سرنشین ها و هدایت به محل امن، سوختگیری 
توسط اپراتور جایگاه، عدم استعمال دخانیات و 
عدم استفاده از تلفن همراه را مدنظر قرار دهند.

خصوص  در  شهروندان  به  توصیه  با  احدی 
قراردادن سی ان جی به جای بنزین در سبد خرید 
مالکان  و تحمیل هزینه کمتر، گفت:  سوختی 
خودرو های عمومی)وانت بارهای سبک و تاکسی 
مسافربرهای  و  رایگان  صورت  به  شهری(  های 
اینترنتی و آژانس با استفاده از یارانه دولتی می 
gcr.NIOPDC. سایت به  مراجعه  با  توانند 

ir نسبت به ثبت نام اینترنتی برای گازسوز کردن 
وسایل نقلیه خود اقدام کنند.

به گزارش ابتکار ، ۵0 جایگاه سوخت در استان 
ایلام فعال است.

محمد خانی با اعلام این خبر اظهار کرد: یکی از 
این طرح ها مجتمع آبرسانی قشلاقات است که با 
بهره برداری از آن که ۷۵ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارد شهر آبش آحمد و ۶۷ روستا بهره مند می شود.
خانی با بیان اینکه طرح جهاد آبرسانی با همکاری 
قرارگاه امام حسن مجتبی )ع( سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی و پیمانکاران بخش خصوصی در حال اجرا 
آبرسانی  مجتمع  از  برداری  بهره  با  گفت:  است، 
قشلاقات، ۱۴ هزار و ۶0۱ نفر در قالب چهار هزار و 

۱۹۵ خانوار از این طرح بهره مند می شوند.
وی به اقدامات صورت گرفته در قالب این طرح 
آبرسانی اشاره کرد و افزود: حفر و تجهیز ۶ حلقه 
باب  ثانیه، ساخت ۱۶  بر  لیتر  با ظرفیت ۱۴0  چاه 
با حجم ۶ هزار و 8۳0 مترمکعب، ساخت  مخزن 
۱۳ باب ایستگاه پمپاژ با مجموع ظرفیت ۵۶0 لیتر 
بر ثانیه، اجرای ۱۶۵ کیلومتر خط انتقال با لوله های 
پلی اتیلن و چدن داکتیل و اجرای ۳0 کیلومتر شبکه 
توزیع با لوله های پلی اتیلن برای بهره برداری از این 

طرح انجام شده یا در حال انجام است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
اعتبار هزینه شده برای این طرح تا پایان سال مالی 
۱۴0۱ را 8۵0 میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: برای 
تکمیل و بهره برداری از این طرح ۶۵0 میلیارد ریال 
این  اینکه  به  اشاره  با  خانی  است.  نیاز  نیز  دیگر 
مجتمع آبرسانی در ۲ مرحله اجرا می شود، افزود: 
در مرحله نخست، ۲ حلقه چاه در روستاهای سیرک 
و قانلو )۴0 لیتر بر ثانیه( و در مرحله دوم، چهار 
اراضی  در  ارس  رود  جنوبی  ساحل  در  چاه  حلقه 
روستای لاریجان خداآفرین حفر و پمپاژ آب برای 
اختلاف ارتفاع ۷۲0 متری با ساخت ۹ ایستگاه پمپاژ 
سرچاهی و بین راهی انجام می شود. وی افزود: با 
اتمام و بهره برداری از این طرح علاوه بر آبرسانی 
پایدار و با کیفیت مناسب به روستاها و آبادی های 
هدف، مشکل کم آبی و تنش آبی مجتمع شهید 
نیز  پوشش  تحت  روستای   ۱0۴ تعداد  با  لشگری 

مرتفع خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
گفت: مرحله دوم طرح آبرسانی مجتمع ستارخان 
ورزقان نیز یکی دیگر از طرح های آبرسانی روستایی 
است که در استان در حال اجرا است و بیش از 80 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد که با بهره برداری کامل 
از این طرح 88 روستا و برخی نقاط شهر ورزقان از 

آب شرب سالم و پایدار برخوردار می شوند.
خانی اظهار کرد: این مجتمع شامل تصفیه خانه 

با ظرفیت ۱00 لیتر بر ثانیه، خط انتقال به طول ۱۶۵ 
کیلومتر و ۳۴ باب مخزن با ظرفیت ۵۹00 مترمکعب 
و هشت باب ایستگاه پمپاژ با ظرفیت ۳۱ لیتر بر 
ثانیه است. وی اضافه کرد: ظرفیت تصفیه خانه 
این مجتمع قابل افزایش تا ۱۵0 لیتر بر ثانیه بوده و 
برای تامین آب شرب ۲۵ سال آینده مناطق یاد شده 

طراحی شده است.
خانی اعلام کرد: کارهای ساختمانی این تصفیه 
تجهیزات  و  می رسد  اتمام  به  ماه  یک  ظرف  خانه 
الکترومیکانیکال آن که بیشتر تولید داخلی است در 
صورت تامین اعتبار هشت تا ۹ آینده خریداری و 
نصب می شود. وی هزینه صرف شده برای این طرح 

آبرسانی را ۲ هزار و ۹00 میلیارد ریال اعلام کرد و 
افزود: تاکنون یک هزار و ۷00 میلیارد ریال از این 

مبلغ هزینه شده است.
خانی ادامه داد: منبع اصلی تامین آب این طرح 
آبرسانی از سد حاجیلار چای است، که با دستور 
وزیر نیرو ۱00 لیتر بر ثانیه برای آب شرب شهرها و 
روستاهای اطراف مجتمع مس سونگون تخصیص 

یافته است.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی، 
سومین طرح جهادی آبرسانی به روستاهای استان را 
مجتمع آبرسانی آلمالو اعلام کرد و گفت: با اجرای 
این طرح، ۴۵ روستای هشترود از آب سالم و پایدار 

برخوردار می شوند.
 ۵0۳ طرح  این  شده  تمام  هزینه  گفت:  خانی 
میلیارد ریال است که بیش از ۹۷ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد و طبق برنامه تا چند ماه آینده به بهره 

برداری کامل می رسد.
بیش از ۲ هزار و ۱00 روستای آذربایجان شرقی 
دارای آب لوله کشی و نزدیک به 8۵ درصد درصد 
جمعیت روستاها زیر پوشش آب و فاضلاب هستند؛ 
این نکته را نیز باید یادآور شد که در سال های گذشته 
بسیاری از روستاهای استان دارای قنات و چشمه 
بودند که متاسفانه به دلیل خشکسالی های اخیر، ۹0 

درصد از آن ها خشک شده اند.  

با وجود تداوم تنش آبی در تابستان رقم خورد؛

وستاها پرچمداری آبفا آذربایجان شرقی در جهاد آبرسانی به ر
آذربایجان شرقی - فلاح: رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: در قالب مرحله اول طرح جهاد آبرسانی 

به روستاهای استان، ۱۷8 روستا از آب شرب سالم برخودار می شوند.

مرحله دوم 
طرح آبرسانی 

مجتمع 
ستارخان 

ورزقان یکی 
دیگر از              

طرح های 
آبرسانی 

روستایی است 
که در استان 
در حال اجرا 
است و بیش 
از 80 درصد 

پیشرفت 
فیزیکی دارد

 نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: چگونه مدیریت 
شهری از کنار ساختمان های ناایمنی که بعضا بادبند هم ندارند، 
عبور می کند و یک گزارش نمی زند تا دریابد که چگونه می تواند 
به افزایش استحکام آن کمک کند؟ به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
شورای اسلامی شهر کرج ؛ مریم قهرمانی صارم در یکصد و سی 
و هفتمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج که با حضور 
رئیس هیأت مدیره سازمان نظام مهندسی استان البرز برگزار شد، 
اظهارداشت:  همه ما می دانیم که ظرفیت سازمان نظام مهندسی 
های  حوزه  در  توانیم  می  و  است  تخصصی  بالقوه  ظرفیت  یک 

مختلف از حضور و تخصص همکاران این مجموعه استفاده کنیم.
 نائب رییس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه در زمینه 
کنترل نقشه های اجرایی سازمان نظام مهندسی و مهندسین رسما 
از آن بدون اطلاع هستند، عنوان کرد: بسیاری از اعضای شورا پیگیر 
ابداع طرح و نقشه ای از مدیریت شهری بودند که سال گذشته قول 

آن را گرفته بودیم اما تاکنون اتفاق خاصی در این زمینه نیفتاده که 
شاید از ضعف ما و مدیریت شهری بوده است.

 قهرمانی مطرح کرد: بندهایی از جمله تشکیل کمیته های فنی 
تخصصی در موضوعات مختلف فنی و عمرانی به ویژه موضوعات 
مهم شهرسازی را می توان به تفاهم نامه مدیریت شهری و سازمان 
نظام مهندسی اضافه کرد. همکاران شهرداری، جای همکاران این 

سازمان در کمیته تهیه ضوابط شهرداری نباید خالی باشد.
 رییس کمیسیون حقوقی و نظارت شورای اسلامی شهر کرج 
اذعان کرد: کسی که به عنوان مهندس ناظر مسئولیت ملکی را 
می پذیرد، قرار نیست ۲۴ ساعته بالای سر ملک بایستد، تخلفاتی 
در این زمینه صورت می گیرد که بعضا مهندس ناظر از آن مطلع 
نیست و مدیریت شهری از تخلف اطلاع پیدا می کند. مهندس 
ناظر نقشه را می دهد، به وظیفه خود عمل و پیگیری می کند اما 
چرا زمانی که یک طبقه اضافه و جلوی کار گرفته می شود، نقشه و 

ضوابط شهرسازی تغییر می کند؟
 وی ضمن انتقاد از اینکه هیچ کس هیچ اقدامی در این زمینه 
نظام  اطلاع  منظور  به  شهرداری  چرا  افزود:  دهد،  نمی  انجام 
مهندسی، طی مکاتبه ای تخلف را اعلام نمی کند؟ چه کسی بهتر 
از مهندس ناظر می تواند ضوابط را برای شهرداری تعیین کند؟ در 
مقطعی شاهد بودیم که مشاوری اخذ شد که حتی به خیابان های 

شهر ما نیز مسلط نبود.
 نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج اظهار کرد: جای همکاران 
سازمان نظام مهندسی در خیلی از جاهای بازنگری طرح تفصیلی 
شهر خالی بوده، در صورتیکه باید به واسطه نظارت هایشان در 
تعیین شبکه معابر حضور می داشتند و از ظرفیت آن ها استفاده 
میشد.  وی بیان کرد:این در حالی است که ما علاقه خاصی به 
گرفتن مشاور و دادن پول به غریبه ها و بعضا از شهرهای دیگر 
داریم که طرح و برنامه ای بدهد که شاید یک درصد آن هم اجرا 

نشود و اگر نظرات ما را تامین نکرد مشاور دیگری را انتخاب کنیم.
 قهرمانی صارم با اشاره به وجود ساختمان های ناایمن در شهر 
خاطرنشان کرد: ساختمان هایی که سیر پروسه اخذ مجوز آن ها از 
شهرداری صحیح باشد و به سازمان نظام مهندسی برسد، بی شک 
به واسطه حضور مهندسین خبره و نظارت سازمان، طی قوی تری 
نسبت به سایر ساختمان ها خواهد داشت که در حال حاضر، سازه 

های کرج با بسیاری از شهرها قابل مقایسه نیستند.
 وی متذکر شد: چگونه مدیریت شهری از کنار ساختمان های 
ناایمنی که بعضا بادبند هم ندارند، عبور می کند و یک گزارش نمی 
زند تا دریابد که چگونه می تواند به افزایش استحکام آن کمک کند؟ 
تعامل ما با سازمان، یک خیابان یک طرفه است و اینطور نیست 
که فکر کنیم این سازمان فقط آمده که پولی بگیرد و کاری انجام 
دهد؛ هر مهندس با هر امضای خود تا وقتی نفس می کشد، باید 
بدنش بلرزد که در صورت تکان خوردن زمین و وقوع حادثه، چه 

جوابی باید بدهد؟
 نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه مدیریت 
شهری تاکنون از این ظرفیت غافل بوده است، بیان کرد: آقایان 
رحیمی و ذبیحی که در این زمینه دغدغه دارید، لطفا نیم نگاهی هم 
به رانت ها و لابی های شهرسازی شهرداری مرکز و مناطق بیندازید 
و ببینید که آیا رئیس سازمان نظام مهندسی در جریان اقدامات 
بزرگ قرار می گیرد؟ البته شعار این دوره شورا همواره مبارزه با فساد 

و رانت بوده است.

 چگونه مدیریت شهری از کنار ساختمان های ناایمنی که بعضا بادبند هم ندارند، عبور می کند و یک گزارش نمی زند؟

هشدار رئیس کل دادگستری استان البرز به برخی اعضای شوراهای شهر و مدیران شهری
 شهرداری ها وظیفه دارند ضمن اعمال نظارت از وقوع تخلفات ساختمانی جلوگیری کنند

رئیس کل دادگستری استان البرز با اشاره به برخی تخلفات و سوءجریان ها در مجموعه شهری، گفت: در بخشی از موارد پرونده 
قضایی تشکیل و در حال رسیدگی است و در مواردی هم جهت بررسی به اداره کل بازرسی استان ارسال شده است.

در نشست شورای معاونین دادگستری کل استان البرز که با حضور رئیس کل و معاونان وی و رئیس کل محاکم عمومی و 
انقلاب و دادستان کرج برگزار شد حسین فاضلی هریکندی ضمن تبریک هفته نیروی انتظامی به کلیه پرسنل فراجا، یاد و 
خاطره شهدا را گرامی داشت.  رئیس کل دادگستری استان البرز در ادامه با اشاره به تعامل سازنده و همراهی نیروی انتظامی 
با دستگاه قضایی در ماموریت های مشترک تصریح کرد: نیروی انتظامی وظایف و مسئولیت های متعددی برعهده دارد و به 
عنوان ضابط عام دادگستری نیز بیشترین ارتباط را با قوه قضائیه دارد و در این راستا فراجای استان البرز تعامل و همکاری بسیار 

خوبی در حوزه های مرتبط به ویژه در رسیدگی به پرونده های خاص دارد.
 وی شناسایی و بازداشت عوامل تولید و توزیع مشروبات الکلی تقلبی در کرج را یکی از مصادیق همکاری انجام شده برشمرد و 
افزود: با پیگیری های انجام شده در دادگستری کل استان و تشکیل کمیته ویژه که پس از دستور رئیس قوه قضائیه برای برخورد قانونی 
با عوامل تولید و توزیع این مشروبات انجام شد، بلافاصله عوامل اصلی تولید و عرضه با دستورات قضایی و تلاش شبانه روزی پلیس آگاهی استان شناسایی و 
بازداشت شدند و پس از صدور کیفر خواست، احکام مرتبط با ۱۱ متهم در دادگاه انقلاب استان در حدود سه ماه پس از دستور رئیس قوه قضائیه صادر شد که 

بر این اساس چهار متهم ردیف اول تا چهارم به اعدام و مابقی به حبس محکوم شدند.
 بخش دیگری از اظهارات رئیس کل دادگستری استان البرز به موضوع شوراهای شهر و مدیریت شهری در شهرهای استان اختصاص داشت که عالی ترین 
مقام قضایی استان ضمن تشکر از خدمات اکثریت اعضای شوراهای شهر و شهرداران استان، به برخی اعضای شورای شهر و مدیران شهری در خصوص اقدامات 
خلاف قانون هشدار داد و گفت: متاسفانه تعدادی از آنها توجهی به مقررات، تکالیف و اختیارات قانونی خود ندارند و دخالت یا اقدام مغایر با حدود و مقررات 

قانونی در امور مختلف و غیرمرتبط با وظایف خود دارند.
 وی با اشاره به برخی تخلفات و سوءجریان ها در مجموعه شهری تاکید کرد: بعضی از این اقدامات از قبیل توصیه، فشار و تهدید برای انتصاب افراد مختلف از 
جمله بستگان سببی و نسبی، اعمال نفوذ و تبانی در قراردادهای پیمانکاری شهرداری، ارتباط سوءمالی با برخی پیمانکاران و نیز سازندگان مجتمع های مسکونی 
و تجاری و مالکان دارای پرونده تخلفات ساختمانی در کمیسیون های ماده صد شهرداری است که در بخشی از موارد پرونده قضایی تشکیل و در حال رسیدگی 

است و در مواردی هم جهت بررسی به اداره کل بازرسی استان ارسال و یا دستورات قضایی لازم به مراجع اطلاعاتی و انتظامی استان صادر شد.

برنامه ریزی مسوولانه با هدف محرومیت زدائی و کاهش بار ترافیکی شهری؛
مسیرگشایی خیابان انقلاب از طرح های بزرگ بازآفرینی شهری کشور است

آذربایجان شرقی - فلاح: شهردار تبریز با اشاره به سرعت گرفتن عملیات مسیرگشایی خیابان ۴۵ متری انقلاب که به عنوان »طرح 
نجات« این شهر معروف شده است، گفت: از سال گذشته تاکنون ۲۳۱ واحد مسکونی و تجاری در اجرای این طرح تملک شده 
است. یعقوب هوشیار در حاشیه بازدید از روند اجرای این طرح با بیان اینکه این خیابان در حد فاصل میدان ایده لو تا مدرسه 
باقرالعلوم اجرا می شود، افزود: برای تملک این واحدها سه هزار و ۵00 میلیارد ریال به صورت نقدی و غیرنقدی پرداخت شده 
است. وی با اشاره به اینکه ۶۵0 ملک در مسیر این پروژه قرار دارد، اظهار کرد: تا سال ۹۵ تعداد ۲8۱ واحد مسکونی و تجاری 
در این مسیر تملک شده بود و تلاش می شود ۱۳8 ملک باقیمانده در طرح تفصیلی و خط پروژه اصلاحی با صرف ۲ هزار و 
۵00 میلیارد ریال تملک شود. شهردار تبریز گفت: با ادامه روند تملک واحدهای واقع در مسیر این پروژه، تا تابستان سال آینده 
تردد خودروها در مرحله نخست مسیرگشایی خیابان ۴۵ متری انقلاب برقرار می شود. هوشیار، ادامه داد: با حمایت و همراهی 
شورای اسلامی شهر، بودجه قابل توجهی در ۲ سال اخیر برای مسیرگشایی این خیابان تخصیص یافته که منجر به پیشرفت مناسب 
این پروژه شده است. وی یادآور شد: مسیرگشایی ۴۵ متری انقلاب در سه فاز و با اولویت فاز نخست آن در دستور کار شهرداری قرار 
دارد و این پروژه از طرح های بزرگ بازآفرینی شهری کشور است که سال های متمادی بلاتکلیف باقی مانده بود. هوشیار، افزود: هیچ محدودیتی در تخصیص 
بودجه به این پروژه وجود ندارد و با تکمیل آن، ارزش  افزوده این منطقه که از مناطق کم برخوردار سطح شهر است، افزایش می یابد. پروژه مسیرگشایی خیابان 
۴۵ متری انقلاب در یکی از مناطق کم برخوردار شهر با هدف محرومیت زدایی اجرا می شود و با اینکه با اتمام هرچه سریع تر عملیات آزادسازی و تخریب املاک 
باقی مانده در مسیرگشایی های این منطقه، شاهد تسهیل تردد وسائل نقلیه و کاهش بار ترافیکی در این منطقه شهر می شود اجرای طرح بازآفرینی و ساماندهی 
حاشیه نشینی را تسهیل می کند. پیشتر و در بهمن ماه سال گذشته شهردار تبریز گفته بود: تاکنون ۹0 میلیارد تومان برای تملک ۹۱ مغازه و ملک واقع در 
مسیر پروژه مسیرگشایی ۴۵ متری انقلاب تبریز هزینه شده است. یعقوب هوشیار افزوده بود: مرحله اول تملک پروژه مسیرگشایی خیابان ۴۵ متری انقلاب با 
۲00 میلیارد تومان اعتبار در ایام الله دهه فجر امسال به بهره برداری می رسد. همان زمان وی با بیان اینکه روند تملک دیگر املاک باقی مانده در این پروژه در 
دست اقدام است، اظهار داشته بود: در مسیر این پروژه ۳۳0 واحد مسکونی وجود دارد که نزدیک به یک سوم آن ها پس از توافق و تملک، تخریب شده است.
شهردار تبریز با اشاره به اینکه تا پایان سال جاری نیز ۷00 میلیارد تومان برای عرصه و اعیان مسیرگشایی این پروژه هزینه می شود، گفته بود: پروژه مسیرگشایی 
امتداد ۴۵ متری انقلاب به پاسداران به طول یک هزار و ۴00 متر و عرض ۴۵ متر در حال اجرا است. هوشیار، ادامه داده بود: اجرای این پروژه در راستای تسهیل 
در تردد وسایل نقلیه و مسیرگشایی معابر و بهبود شرایط ترافیکی شهری از ابتدای سال جاری آغاز شده و در حال اجرا بوده و روند آن به خوبی پیش می رود.


